
Information fra skolebestyrelsesmødet 2. sep. 2020 
 
På grund af Corona-forholdsregler mødes elevrådet ikke i øjeblikket. På mødet var der derfor ikke 
noget nyt fra elevrådet. Bestyrelsen ønsker sig, at elevrådsarbejdet snarest mulig kommer i gang på 
trods af Corona, og skolens ledelse har lovet at bringe dette ønske videre.  
 
Skolelederen orienterede på mødet om diverse forhold vedrørende Corona, om skemalægningen, 
der har voldt noget besvær op til dette skoleår og om ansættelse af en musiklærer til indskolingen. 
Den nye lærer begynder på Fanø Skole d. 1. oktober. Viceskolelederen fortalte kort om skolens nye 
specialpædagogiske team og lovede en uddybende gennemgang og behandling på et senere møde. 
 
Bestyrelsen drøftede indhold for arbejdet i det kommende år, og listen med mulige temaer blev 
tilføjet spændende idéer som fx skolens fysiske rammer, trivsel og fællesskab, sundhed for elever og 
personale samt skolen som center for kulturelt liv og aktiviteter. Nu er det så op til formandskabet at 
vælge ud og få de valgte problematikker behandlet på det kommende års møder. 
 
Skolelederen fremlagde kvalitetsrapporten for skoleåret 18/19. Indholdet blev drøftet og skabelonen 
til bestyrelsens udtalelse gjort klar. Kvalitetsrapporten bliver synlig på skolens hjemmeside efter 
behandling i BKU.  
Sluttelig havde bestyrelsen en drøftelse om elevtallet for Fanø Skole. Udgangspunktet var en 
bekymring for faldende børnetal, og diskussion handlede blandt andet om, hvordan skolen (og 
skolens bestyrelse) kan være med til at trække børnefamilier til øen. 
 
Under eventuelt kunne skolelederen fortælle, at Fanø Skoles ledelse er gået i dialog med ledelsen på 
Samsø Skole med henblik på at erfaringsdele og sammen blive klogere på det at drive skole i en lille 
ø-kommune.  
 
 


